
Helsingkrona nations Valberedning nominerar
Följande personer nomineras till val på Nationsmöte 2 den 24 november 2022

Mandatperiod om ett kalenderår:
(20230101-20231231)

Arkivarie
Sandra Kolouh Westin

Valberedningen har valt att nominera Sandra Kolouh Westin till posten som Arkivarie. Sandra har
ett stort intresse för gamla saker och beskriver sig själv lite som en “bibliotikarietant”. Hennes

många idéer kring vad man kan göra för att andas liv i nationens historia, i samband med hennes
goda insikt i postens olika ansvarsområden, gör att Valberedningen anser henne vara en utmärkt

kandidat för posten.

Valberedningen är enig i sitt beslut.

Fanbärare
Vakant

PR-Förman: Foto
Vakant

PR-Förman: Film
Tobias Ranevi

Valberedningen har valt att nominera Tobias Ranevi till posten som PR-förman: Film. Tobias har
varit aktiv på Helsingkrona i ett par år och under denna tiden har han varit en del av

Helsingkronaspexets PR sektion. Han har även tidigare drivit eget företag där han gjorde
reklamfilmer, bröllopsfilmer m.m. Tobias entusiasm för nationen i samband med sin tidigare
kunskap leder till att Valberedningen är säker på att han kommer göra ett fantastiskt jobb på

posten.

Valberedningen är enig i sitt beslut.



PR-Förman: Näringsliv
Julia Rehn

Valberedningen har valt att nominera Julia Rehn till posten som PR-förman: Näringsliv. Julia är
inne på sin sjunde termin som förman och har hunnit med en hel del under sin tid på HB.

Särskilt relevant för posten är Julias erfarenhet som sponsansvarig i balkommittén för
Snörsjöaorden 2021. Hon brinner för att skapa externa relationer och har redan en gedigen lista

på sponsorer i Lund. Trots att det här är en ny förmannapost är Julia väl införstådd med vad
posten innebär, och har som förberedelse även varit i kontakt med andra nationers

näringslivsansvariga. Julia har många tankar och idéer om olika typer av sponsring, och tankar om
att tillsammans med samarbetspartners skapa events. Valberedningen är övertygad om att Julia,
med sitt brinnande engagemang, kommer se till att posten PR-förman: Näringsliv kommer ta

Helsingkronas PR-grupp till nya höjder.

Valberedningen är enig i sitt beslut.

Festmästare
Oriane Bonnevie

Valberedningen har valt att nominera Oriane Bonnevie till posten som Festmästare. Oriane är
inne på sin fjärde termin som förman och har under denna tid hunnit vara Winbladhsförman,
novischförman samt suttit i balkommittén för Snörsjöaorden. Oriane är en driven och kreativ

person som ser fram emot skapa roliga sittningar för förmannakåren samt utveckla
festmästarrollen tillsammans med sin förmannapartner. Med bakgrund i detta anser

Valberedningen att Oriane är en utmärkt kandidat för Festmästarrollen.

Valberedningen är enig i sitt beslut.



Sexmästare
Kajsa Hansson Willis

  Valberedningen har valt att nominera Kajsa Hansson Willis till posten som Sexmästare. Kajsa är
inne på sin fjärde termin som förman och har suttit som lunch-, brunch- och klubbförman samt

suttit som Valberedningens ordförande. Hon har en stor förståelse för vad posten som
sexmästare innebär och har även en god relation med sittande sexmästare. Kajsa är organiserad
och strukturerad, samt har idéer och tankar om nya evenemang som hon skulle vilja förverkliga.

Med ett stor driv och engagemang är Valberedningen därför övertygad om att Kajsa kommer
göra ett utmärkt jobb som Sexmästare.

Valberedningen är enig i sitt beslut.

Vieriförman
Vakant

Lokalförman: Säkerhet
Vakant

Internationell Sekreterare
Vakant

IT-Förman: Operator
Per Hansson

Valberedningen har valt att nominera Per Hansson till posten som IT-förman: Operator. Per
pluggar till civilingenjör i datateknik och har ett stort intresse för teknik. Han har bra förståelse
om rollens omfattning och kunskap att driva arbetet som IT-förman. Mest stor entusiasm och

nyfikenhet för både nationen och arbetet som posten innebär är Valberedningen säkra på att Per
kommer göra ett utmärkt arbete.

Valberedningen är enig i sitt beslut.



Novischförman
Nicole Ciba Andersson

Valberedning har valt att nominera Nicole Ciba Andersson till posten som Novischförman.
Nicole har själv varit fadder under Novischperioden och har efter detta många idéer kring hur

novischperioden hade kunnat utvecklas samt förbättras. Hon har även flertalet tankar kring hur vi
genom vår marknadsföring kan nå ut till fler studenter. Genom sitt brinnande engagemang för

gemenskapen på HB är Valberedningen övertygade om att Nicole kommer göra vår
novischperiod mer än rättvisa.

Valberedningen är enig i sitt beslut.

Övermarskalk
Jacob Axelsson

Valberedningen har valt att nominera Jacob Axelsson till posten som Övermarskalk. Jacob satt
med i senaste Snörsjöaordens balkomitée och är därav väl insatt i vad posten innebär. Genom sin
kreativitet samt förmåga att prioritera mellan olika uppgifter är Valberedningen övertygade om att

Jacob kommer axla det här ansvaret på bästa möjliga sätt.

Valberedningen är enig i sitt beslut.

Spexförman
Stina Kristensson

Valberedningen har valt att nominera Stina Kristensson till posten som Spexförman. Stina har i
spexet haft flera roller, då hon både varit aktiv i sminket och just nu står på scen. Utanför spexet
har hon även varit aktiv i andra spex och sitter även som lunchförman här på Helsingkrona. Stina

har god förståelse för vad posten innebär och ser fram emot att axla det ansvar som posten
innebär och få nya perspektiv och en chans att se spexet ur ett helhetsperspektiv. Stina tycker det
är viktigt att ta in andras perspektiv som ledare och har en förståelse för att man inte alltid tycker

lika. Med detta som bakgrund anser Valberedningen att Stina kommer göra ett utmärkt jobb i
rollen som spexförman.



Valberedningen är enig i sitt beslut.

Idrottsförman
Vakant

Två Radioförmän
Elsa Kry

Valberedningen har valt att nominera Elsa Kry till posten som Radioförman. Elsa har flertalet
idéer hon vill genomföra under sitt år på posten samt god kännedom om vad posten innebär.

Genom sin kreativitet är Valberedningen övertygade om att hon kommer utgöra en radioförman
väl värd att lyssna till!

Valberedningen är enig i sitt beslut.
Joel Bångdal har ej deltagit i beredningen av denna post.

Emma Carlsson

Valberedningen har valt att nominera Emma Carlsson till posten som Radioförman. Emma ser
stor potential med posten och har flertalet idéer hon vill genomföra under sitt sittande år.

Hon sitter just nu som sexmästare och har tidigare varit både klubb- och sittningsförman, något
som gett henne god förmåga att planera sitt arbete. Valberedningen är övertygade om att Emma

kommer genomföra sitt arbete på bästa möjliga sätt.

Valberedningen är enig i sitt beslut.
Joel Bångdal har ej deltagit i beredningen av denna post

Två revisorer för Helsingkrona nation
Johan Eking

Johan Eking har varit revisor för Helsingkrona nation i flera år. Johan har mycket god kunskap
om posten och är väl införstådd i arbetet samt ser vikten av samarbete mellan PQEn och den

andra revisorn. Med Johans tidigare erfarenheter inom revisorsyrket och med både en handels-



och ekonomiexamen är Valberedningen eniga om att Johan är mer än lämpad att fortsätta
förtroendet som Helsingkrona nations revisor.

Valberedningen är enig i sitt beslut.

Johan Forsgren

Johan Forsgren har suttit som revisor för Helsingkrona nation i flera år och är därför väl
medveten om vad posten innebär. Han anser att det är viktigt att någon utan direkt koppling till

nationen kan granska räkenskaperna och verksamheten. Han anser även att det är viktigt att
kommunikationen mellan PQE och de båda revisorerna fungerar väl. Med hänsyn till att detta

tidigare har fungerat mycket väl har Valberedningen fortsatt förtroende för Johan som revisor för
Helsingkrona nation.

Valberedningen är enig i sitt beslut.

Revisorssuppleant för Helsingkrona nation
Nicolas Pershaf

Nicolas har god insyn i nationens ekonomi och har således de efterfrågade egenskaperna för
posten. Valberedningen har därför fortsatt förtroende för Nicolas som revisorssuppleant för

Helsingkrona nation.

Valberedningen är enig i sitt beslut.

Revisorssuppleant för Helsingkrona nation
Vakant

Revisor för Helsingkronagården
Kjell Nilsson

Kjell har utfört sitt arbete som revisor för Helsingkronagården väl och Valberedningen ger
honom därför förnyat förtroende.

Valberedningen är enig i sitt beslut.



Revisorssuppleant för Helsingkronagården
Lotta Hansen

Lotta Hansen har utfört sitt arbete som revisorssuppleant för Helsingkronagården väl och
Valberedningen ger henne därmed förlängt förtroende.

Valberedningen är enig i sitt beslut.

Revisor för Helsingkronas Stipendiefonder
Kjell Nilsson

Kjell har utfört sitt arbete som revisor för Helsingkronas stipendiefonder väl och Valberedningen
ger honom därför förnyat förtroende.

Valberedningen är enig i sitt beslut.

Revisorssuppleant för Helsingkronas Stipendiefonder
Lotta Hansen

Lotta Hansen har utfört sitt arbete som revisorssuppleant för Helsingkronas stipendiefonder väl
och Valberedningen ger henne därmed förlängt förtroende.

Valberedningen är enig i sitt beslut.



Fyllnadsval om ett kalenderår:
(20230101-20231231)

Ledamot av Seniorskollegiet
Carl Rikner

Valberedningen har valt att nominera Carl Rikner till ledamot av Seniorskollegiet. Carl har varit
aktiv på nationen sedan 2018 och har gedigen erfarenhet av nationsverksamheten genom sina

fyra terminer som klubbförman, sin roll som Barmästare samt sitt år i kuratelet som PQS. Han
har därtill stort driv för att fortsätta utveckla nationen och har under den senaste terminen saknat
det strategiska arbetet som görs i seniors. Carl har stor förståelse för rollen som Seniorsledamot
och ser fram emot att arbeta tillsammans med PQS i förnyandet av nationens leverantörsavtal
och utvecklandet av nationens verksamhet. Med detta som bakgrund anser Valberedningen att

Carl kommer göra ett mycket bra jobb i rollen som Seniorsledamot.

Valberedningen är enig i sitt beslut.
Joel Bångdal har ej deltagit i beredningen av denna post.

Mandatperiod om två kalenderår:
(20230101-20241231)

Fem ledamöter av Seniorskollegiet

Joel Bångdal

Valberedningen har valt att nominera Joel Bångdal till ledamot av Seniorskollegiet. Joel har en
lång historia på nationen samt en gedigen erfarenhet både i och utanför nationsverksamheten.

Den här terminen har han varit ledamot av just Seniorskollegiet och han ser fram emot att
fortsätta sitt påbörjade arbete där. Han är vidare en driven person som tycker det är viktigt att

seniorskollegiet tar beslut på bra grunder samt har utforskat alla möjligheter så att man tydligt kan
stå för beslutet framöver. Genom sin erfarenhet har han också fått en stor förståelse för seniors

arbetssätt i allmänhet och nations struktur i synnerhet. Joel ser också fram emot att de kommande
åren få vara delaktig i att leda nationens strategiska arbete. Med detta som bakgrund anser
Valberedningen att Joel kommer vara en god representant för nationen i Seniorskollegiet.

Valberedningen är enig i sitt beslut.



Joel Bångdal har ej deltagit i beredningen av denna post.

Ulrika Fridh

Valberedningen har valt att nominera Ulrika Fridh till ledamot av Seniorskollegiet. Ulrika har
under det senaste året suttit på posten som PQE och har genom sitt arbete i kuratelet fått stor
insyn i hur nationens vardagliga verksamhet fungerar. Ullis har varit aktiv på nationen sedan

HT17 och har tidigare innehaft rollen som spexförman och även innan sitt år i kuratelet gjort tre
terminer i seniors. Hon ser fram emot att gå tillbaka till rollen som Seniorsledamot och tycker

styrelsearbete är exceptionellt roligt. Ulrika är handlingskraftig och är duktig på att driva igenom
projekt tills färdigställande. Ulrika vill i seniors fortsätta arbetet med att utveckla BM-posterna

och lägga krut på att Sunwing blir så som seniors har visionerat. Med detta som bakgrund anser
Valberedningen att Ulrika återigen kommer bli en stor tillgång som ledamot av Seniorskollegiet.

Valberedningen är enig i sitt beslut.
Joel Bångdal har ej deltagit i beredningen av denna post.

Sara Löwegren

Valberedningen har valt att nominera Sara Löwegren till ledamot av Seniorskollegiet. Sara har en
lång och gedigen erfarenhet som aktiv på nationen och har under de senaste 2,5 åren suttit som

ledamot i Seniorskollegiet. Under sin tid i seniors har Sara hunnit med flera projekt, varav
revideringen av stadgan varit det största. Sara ser mycket fram emot att fortsätta arbeta för
nationens utveckling och ser för närvarande särskilt fram emot att se hur samarbetet med

Stampus kommer att fortsätta. Genom sitt arbete i seniors vill Sara se till så att andra studenter i
framtiden får samma fantastiska upplevelse av nationen som hon har fått. Med sitt driv samt

engagemang för HB är därför Valberedningen övertygade om att Sara kommer fortsätta utföra
sitt arbete i Seniorskollegiet på ett utmärkt sätt.

Valberedningen är enig i sitt beslut.
Joel Bångdal har ej deltagit i beredningen av denna post.



Hanna Sjö

Valberedningen har valt att nominera Hanna Sjö till ledamot av Seniorskollegiet. Hanna har varit
aktiv på nationen sen HT17 då hon gick med i Helsingkronaspexet. I år har hon både varit

Övermarskalk för höstens Snörsjöaorden och suttit som ledamot av Seniorskollegiet. Förutom
gedigen erfarenhet inom nationen har Hanna även stor erfarenhet av styrelsearbete utanför

nationen då hon bl.a. suttit som kårordförande för LUNA. Hanna brinner för nationen och ser
fram emot att tillsammans med sina kollegor i seniors fortsätta utveckla nationen. Något som

Hanna särskilt skulle vilja arbeta med är att göra informationen i nationens policys mer
tillgängliga för förmännen samt fortsätta arbetet med belöningssystemet. Med detta som

bakgrund anser Valberedningen att Hanna kommer fortsätta vara en väldigt bra tillgång för
Seniorskollegiet.

Valberedningen är enig i sitt beslut.
Joel Bångdal har ej deltagit i beredningen av denna post.

Marie Theander

Valberedningen har valt att nominera Marie Theander till ledamot av Seniorskollegiet. Marie har
under det senaste året suttit på posten som Notarie och har genom sitt arbete i kuratelet fått stor
insyn i hur nationen arbetar. I seniors har hon varit drivande i utvecklingen av Sunwingkonceptet,
något hon ser fram emot att fortsätta med under våren samt fortsätta det ständiga arbetet med att

förbättra nationens marknadsföring. Marie är en välstrukturerad person med mycket idéer som
ser fram emot att fortsätta utveckla de tankar och idéer hon redan initierat i seniorskollegiet. Hon
har också stor kärlek till nationen som hon vill fortsätta utveckla i seniorskollegiet. Med detta som
bakgrund anser Valberedningen att Marie kommer göra ett mycket bra jobb i rollen som ledamot

av Seniorskollegiet.

Valberedningen är enig i sitt beslut.
Joel Bångdal har ej deltagit i beredningen av denna post.



Två ledamöter av Helsingkronagårdens styrelse
Philip Ohlin

Valberedningen har valt att nominera Philip Ohlin till ledamot av Helsingkronagårdens styrelse.
Philip har ett brinnande intresse för Helsingkrona och har tidigare suttit som både husförman
och notarie. Philip har mycket god kunskap kring organisationen och hur det fungerar och vill

därför sitta kvar i Husstyrelsen. Han ser fram emot att fortsätta driva de projekt som startats upp
under hans tid och ser mycket fram emot att inviga HB-söder inom kort. Valberedningen anser
att Philip mycket väl lämpad till posten och Valberedningen känner sig trygga med att ge Philip

fortsatt mandat.

Valberedningen är enig i sitt beslut.

Nicolas Pershaf

Valberedningen har valt att nominera Nicolas Pershaf  till ledamot av Helsingkronagårdens
styrelse. Nicolas har ett mycket brett perspektiv av nationen och har enligt honom själv “gjort för
mycket”. Han har både startat upp och tagit många projekt i mål under hans tid som husförman,
bland annat gymrenoveringen. Nicolas ser vidare fram emot att fortsätta arbetet med HB-söder.
Med detta breda perspektiv och sin gedigna erfarenhet anser Valberedningen att Nicolas är ett

mycket bra val till ledamot i Husstyrelsen.

Valberedningen är enig i sitt beslut.

Ledamot av Helsingkronagårdens styrelse som har kunskap och kompetens inom
juridik, ekonomi eller fastighetsförvaltning och med lång och gedigen erfarenhet

från arbetslivet
Rickard Wallin

Rickard Wallin sitter för närvarande i Helsingkronagårdens styrelse. Han har tidigare varit aktiv på
nationen som husförman och varit med och styrt upp arkivet. Rickard vill fortsätta att arbeta med

att stärka samarbetet och relationen mellan husstyrelsen och nationen och är extraordinärt
involverad i de pågående projekten. Han arbetar vanligtvis på AF-bostäder och bidrar därför med

både värdefull input och perspektiv. Rickard fyller utan tvekan postens kompetenskrav och



Valberedningen anser därför att han är ett utmärkt val och förlänger gärna förtroendet för
honom.

Valberedningen är enig i sitt beslut.

Mandatperiod om en termin:
(20230101-20230630)

Sunwingförman
Hugo Pringle

Valberedningen har valt att nominera Hugo Pringle till posten som Sunwingförman. Hugo sitter
för tillfället som festmästare och har stora visioner för hur man kan göra eventet så storslaget

som möjligt. Denna passion blandat med realistiska mål, samt tankar kring vad som är möjligt att
genomföra inom studentvärlden, gör Valberedningen övertygad om att Hugo kommer leverera

en Sunwing vi sent kommer att glömma.

Valberedningen är enig i sitt beslut.

Tandemamiral
Vakant

Tandemamiral
Vakant

Motförslag skall vara Valberedningen tillhanda senast den 17/11 kl 17:59.
Motförslag lämnas via nomineringsformulär på helsingkrona.se/nominering

Dator med internetuppkoppling finns att låna på expeditionen. Endast undertecknade förslag beaktas.

Med vänliga hälsningar
Elin Önne, Valberedningens ordförande

Valberedningen:
Erik Granfeldt, Linn Magnusson,

Oliver Särnehed, Joel Bångdal



Helsingkrona nation’s Election Committee Nominates
The following persons are nominated for election at the 2nd Nation Meeting November

24th 2022
Term of  office covering one year:

(20230101-20231231)

Arkivarie
Sandra Kolouh Westin

The Election Committee nominates Sandra Kolouh Westin for the post as Arkivarie. Sandra has
an active interest in old things and describes herself  as being somewhat of  a “librarian”. With her

many ideas of  what can be done to make the nation's history more attainable, paired with her
good insight into what the position means, the Election Committee believes that she will make an

excellent candidate.

The Election Committee is unanimous.

Fanbärare
Vacant

PR-Förman: Foto
Vacant

PR-Förman: Film
Tobias Ranevi

The Election Committee nominates Tobias Ranevi for the post as PR-förman Film. Tobias has
been active at Helsingkrona for some years now and has, during this time, been part of

Helsingkronaspexets PR group. He has also had his own company where he made commercials,
wedding movies etc. Tobias enthusiasm for the nation together with his experience in the field

makes the Election Committee certain that he will do an excellent job on this post.



The Election Committee is unanimous.

PR-Förman: Näringsliv
Julia Rehn

The Election Committee nominates Julia Rehn for the post PR-förman: Näringsliv. Julia is
currently on her seventh term as a foreman and has managed a lot during her time at HB.
Especially relevant for this position is Julia’s experience as responsible for sponsoring for

Snörsjöaorden 2021. She is passionate about creating external relationships and has already a
solid list of  sponsors in Lund. Despite the fact that this is a new foreman position, Julia is well
aware of  what the position entails, and has also been in contact with foreman responsible for
business life at other nations’. Julia has a lot of  thoughts and ideas about different kinds of
sponsoring, and also thoughts about creating events together with partners. The Election

Committee is convinced that Julia, with her drive and commitment for HB, will ensure that the
position PR-förman: Näringsliv will take Helsingkrona’s PR group to new heights.

The Election Committee is unanimous.

Festmästare
Oriane Bonnevie

The Election Committee nominates Oriane Bonnevie for the post as Festmästare. Oriane is on
her fourth term as a foreman and has, during this time, had time to be winbladhsförman,

novishförman as well as part of  Snörsjöaordens ball committee. Oriane is a driven, creative
person who looks forward to creating fun sittningar for förmannakåren as well as developing the

role as festmästare together with her foreman partner. Based on this, the Election Committee
considers her to be an excellent candidate.

The Election Committee is unanimous.



Sexmästare
Kajsa Hansson Willis

The Election Committee nominates Kajsa Hansson Willis for the post as Sexmästare. Kajsa is on
her fourth term as a foreman and has been lunch-, brunch- and clubforeman and has also been

the president of  the Election Committee. She has a deep understanding of  the sexmästarrole and
has a good relationship with the current sexmästare. Kajsa is organized and structured, and she

has ideas and thoughts about new events that she wants to bring to life. With great drive and
commitment, the Election Committee is convinced that she will do an excellent job as a

Sexmästare.

The Election Committee is unanimous.

Vieriförman
Vacant

Lokalförman: Säkerhet
Vacant

Internationell Sekreterare
Vacant

IT-förman: Operator
Per Hansson

The Election Committee nominates Per Hansson for the post as IT-förman: Operator. Per
studies computer science engineering and has a great interest in the field. He has a good

understanding of  the responsibilities the post entails as well as the knowledge necessary to
continue the work as IT-förman. With great enthusiasm and curiosity for both the post and the

nation the Election Committee is convinced he will do an excellent job.

The Election Committee is unanimous.



Novischförman
Nicole Ciba Andersson

The Election Committee nominates Nicole Ciba Andersson for the post as Novishförman.
Nicole has previously been a mentor during our novischweek and has, after this, come up with

many ideas for how to make the week even better. For instance how the nation, through its
marketing, can reach more students. Through her passion for the community here at

Helsingkrona, the Election Committee is convinced that she will do our novischweek more than
justice.

The Election Committee is unanimous.

Övermarskalk
Jacob Axelsson

The Election Committee nominates Jacob Axelsson for the post as Övermarskalk. Jacob was part
of  Snörsjöaordens last ball committee and is therefore well versed in what the post entails. His

creativity as well as his ability to prioritize between tasks, makes the Election Committee
convinced that he will shoulder this responsibility the best way possible.

The Election Committee is unanimous.

Spexförman
Stina Kristensson

The Election Committee has chosen to nominate Stina Kristensson for the post of  spexförman.
In particular, Stina has had several roles, as she was both active in the make-up section and is

currently on stage. Outside the spex, she has also been active in other spex and is also the lunch
foreman here at Helsingkrona. Stina has a good understanding of  what the position contains and

looks forward to shouldering the responsibility that the position entails and gaining new
perspectives and a chance to see the job from a holistic perspective. Stina thinks it is important to
take in other people's perspectives as a leader and has an understanding that people do not always

think alike. With this as a background, the Election Committee believes that Stina will do an
excellent job in the role of  spexförman.



The Election Committee is unanimous.
Idrottsförman

Vacant

Two Radioförmän
Elsa Kry

The Election Committee nominates Elsa Kry for the post as Radioförman. Elsa has several ideas
she wishes to carry out during her year in office as well as good knowledge of  what the post

entails. Through her creativity, the Election Committee is convinced that she will make a
radioförman well worth listening to.

The Election Committee is unanimous.
Joel Bångdal did not participate in the decision.

Emma Carlsson
The Election Committee nominates Emma Carlsson for the post as Radioförman. Emma sees

great potential in the post and has several ideas she wishes to implement during her year in office.
She is currently sexmästare at the nation and has previously been both sittnings- and

clubforeman, something which has strenghten her ability to plan in advance. The Election
Committee is more than convinced that Emma will carry out her work the best way possible.

The Election Committee is unanimous.
Joel Bångdal did not participate in the decision.

Two Auditors for Helsingkrona nation
Johan Eking

Johan Eking has been an auditor for Helsingkrona nation for several years. Johan has good
knowledge of  the position and sees the importance of  good cooperation with both the other
auditor and the PQE. With solid experience in auditing and a degree in economics and one in

commerce, the Election Committee believes that Johan is more than fit to gain continued
confidence as auditor for Helsingkrona nation.

The Election Committee is unanimous.



Johan Forsgren

Johan Forsgren has worked as auditor for Helsingkrona nation for several years and is therefore
well aware of  what the position requires. He believes it is important that someone without direct
link to the nation can review the accounts and operations. He also considers it important that the
communication between PQE and the two auditors is working well. Given that this has worked
well in the past, the Election Committee still has confidence in Johan as auditor of  Helsingkrona

nation.

The Election Committee is unanimous.

Secondary Auditor for Helsingkrona nation
Nicolas Pershaf

Nicolas has good insight into the nation’s economy and therefore has the required knowledge for
the position. The Election Committee believes that Nicolas is more than fit to gain continued

confidence as secondary auditor for Helsingkrona nation.

The Election Committee is unanimous.

Secondary Auditor for Helsingkrona nation
Vacant

Auditor for Helsingkronagården
Kjell Nilsson

Kjell Nilsson has performed well during his years as auditor for Helsingkronagården and thus the
Election Committee gives him extended confidence.

The Election Committee is unanimous.



Secondary Auditor for Helsingkronagården
Lotta Hansen

Lotta Hansen has performed well during her years as secondary auditor for Helsingkronagården
and thus the Election Committee gives her extended confidence.

The Election Committee is unanimous.

Auditor for Helsingkronas stipendiefonder
Kjell Nilsson

Kjell Nilsson has performed well during his years as auditor for Helsingkronas scholarship and
thus the Election Committee gives him extended confidence.

The Election Committee is unanimous.

Secondary Auditor for Helsingkronas stipendiefonder
Lotta Hansen

Lotta Hansen has performed well during her years as secondary auditor for Helsingkronas
scholarship funds and thus the Election Committee gives her extended confidence.

The Election Committee is unanimous.



By-election of  a calendar year
(20230101-20231231)

One member of Seniorskollegiet
Carl Rikner

The Election Committee has chosen to nominate Carl Rikner as a member of  Seniorskollegiet.
Carl has been active in the nation since 2018 and has solid experience in the nation's operations

through his four terms as a club foreman, his role as Barmästare as well as his year in kuratelet as
PQS. He also has great drive to continue developing the nation and has missed the strategic work

that is done in seniors during the last semester. Carl has a great understanding of  the role as
Senior and looks forward to working together with PQS in the renewal of  the nation's supplier

agreement and the development of  the nation's operations. With this as a background, the
Election Committee believes that Carl will do a very good job in the role of  Member of

Seniorskollegiet.

The Election Committee is unanimous.
Joel Bångdal did not participate in the decision.

Term of  office covering two years:
(20230101-20241231)

Five members of Seniorskollegiet

Joel Bångdal

The Election Committee has chosen to nominate Joel Bångdal as a member of   Seniorskollegiet.
Joel has a long history at the nation and solid experience both in and outside the nation's

operations. This semester he has been a member of  Seniorskollegiet and he is looking forward to
continuing the work he started there. He is a driven person who thinks it is important that

Seniorskollegiet makes decisions on a strong basis and has explored all possibilities so that you
can clearly stand for the decision going forward. Through his experience, he has also gained a
great understanding of  the way seniors work in general and the nation's structure in particular.



Joel also looks forward to being able to participate in leading the nation's strategic work in the
coming years. With this as a background, the Election Committee believes that Joel will be a good

representative for the nation in Seniorskollegiet.

The Election Committee is unanimous.
Joel Bångdal did not participate in the decision.

Ulrika Fridh

The Election Committee has chosen to nominate Ulrika Fridh as a member of  Seniorskollegiet.
During the past year, Ulrika has held the position of  PQE and through her work in kuratelet has
gained a great deal of  insight into how the nation's day-to-day operations work. Ullis has been

active at the nation since HT17 and has previously held the role of  spexforeman and did, before
her year in kuratelet, three semesters in seniors. She looks forward to returning to the role of

senior and finds the work there exceptionally enjoyable. Ulrika is proactive and is good at pushing
projects through to completion. In seniors, Ulrika wants to continue the work on developing the
BM posts and to put the powder into Sunwing becoming what the seniors have envisioned. With
this as a background, the Election Committee believes that Ulrika will once again be a great asset

as a member of  Seniorskollegiet.

The Election Committee is unanimous.
Joel Bångdal did not participate in the decision.

Sara Löwegren

The Election Committee nominates Sara Löwegren as a Member of  Seniorskollegiet. Sara has a
long and solid experience as an active member of  the nation and has, for the last two and a half
years, been a member of  Seniorskollegiet. During her time in seniors she has had time to be a

part of  many projects of  which the revision of  the charter has been the largest one. Sara is
looking forward to continuing working for the development of  the nation and is currently

especially looking forward to seeing how the collaboration with Stampus will continue. Through
her work in Seniorskollegiet, Sara wants to ensure that other students in the future will have the
same fantastic experience in the nation that she has had. With her drive and commitment to HB,

the Election Committee is therefore convinced that Sara will keep up her excellent work in
Seniorskollegiet.



The Election Committee is unanimous.
Joel Bångdal did not participate in the decision.

Hanna Sjö

The Election Committee nominates Hanna Sjö as a Member of  Seniorskollegiet. Hanna has been
active at the nation since fall 2017 when she joined Helsingkronaspexet. This year, she has been
both the Övermarskalk for Snörsjöaorden and a member of  Seniorskollegiet. In addition to solid

experience within the nation, Hanna also has extensive experience of  board work outside the
nation as she, among other things, has been Kårordförande for LUNA. Hanna is passionate
about the nation and looks forward to continuing to develop the nation together with her

colleagues in seniors. Something that Hanna particularly would like to work on is making the
information in the nation’s policies more accessible for the foremen. She would also like to

continue the work with the reward system. With this as background, the Election Committee
believes that Hanna will continue to be a great asset for Seniorskollegiet.

The Election Committee is unanimous.
Joel Bångdal did not participate in the decision.

Marie Theander

The Election Committee has chosen to nominate Marie Theander as a member of
Seniorskolleget. During the past year, Marie has held the position of  Notarie and, through her

work in kuratelet, has gained a great deal of  insight into how the nation works. In seniors, she has
been driving the development of  the Sunwing concept, something she looks forward to

continuing with in the spring as well as continuing the constant work of  improving the nation's
marketing. Marie is a well-structured person with a lot of  ideas who looks forward to continuing
to develop the thoughts and ideas she has already initiated in seniorskollegiet. She also has great

love for the nation, which she wants to continue to develop in seniorskollegiet. With this as a
background, the Election Committee believes that Marie will do a very good job in the role as a

member of  Seniorskellegiet.

The Election Committee is unanimous.
Joel Bångdal did not participate in the decision.



Two members of Helsingkronagårdens styrelse
Philip Ohlin

The Election Committee has chosen to nominate Philip Ohlin for the post Member of
Helsingkronagårdens styrelse. Philip has a burning interest in Helsingkrona and has previously

been both Husförman as well as Notarie. Philip has a very good understanding of  how the
organization works and therefore wishes to remain in Husstyrelsen. He looks forward to

continuing the projects that started during his time in office as well as inaugurating HB south.
The nomination committee believes that Philip is well suited for the position and feels secure in

giving him a continued mandate.

The Election Committee is unanimous.

Nicolas Pershaf

The nomination committee has chosen to nominate Nicolas Pershaf  for the post Member of
Helsingkronagårdens styrelse. Nicolas has a broad perspective of  the nation and has, according to

himself, “done too much”. He has both started as well as completed many projects during his
time as husförman, for example the gym renovation. Nicolas is also looking forward to

continuing the work with HB south. Because of  this broad perspective as well as his solid
experience, the nomination committee is convinced that Nicolas is a very good choice for the

position.

The Election Committee is unanimous.

One member of Helsingkronagårdens styrelse who has knowledge and experience
within law, economy or property management, and with work experience

Rickard Wallin

Rickard Wallin is currently on the board in Helsingkronagården. He has previously been active in
the nation, such as husförman. Rickard specifically wants to work to strengthen cooperation and

communication between the housing board and the nation, and is extraordinarily involved in



matters relating to ongoing property management. He works with student housing in everyday
life and thus has a valuable perspective. Rickard fulfills the post's competence requirements and,

with his relevant work experience, the Nomination Committee feels safe to give Rickard
continued confidence.

The Election Committee is unanimous.

Term of  office covering one semester:
(20230101-20230630)

Sunwing förman

Hugo Pringle

The Election Committee nominates Hugo Pringle for the post as Sunwingförman. Hugo is
currently festmästare and has many ideas for how to make the event as grand as possible. This

passion, combined with realistic expectations as well as knowledge of  what is possible to
implement, makes the Election Committee convinced that Hugo will pull together a Sunwing

we'll never forget.

The Election Committee is unanimous.

Tandemamiral
Vacant

Tandemamiral
Vacant



Counterproposals are submitted to the Election Committee no later than November 17th,
5:59 pm.

Counterproposals are submitted through the nomination form on helsingkrona.se/nominering
Computer with Internet access is available at the nation’s office. Only signed nominations will be

considered.

Kind regards
Elin Önne, President of  the Election Committee

The Election Committee:
Erik Granfeldt, Linn Magnusson,

Oliver Särnehed, Joel Bångdal


